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PROTOKÓŁ NR XL/17 
z obrad XL zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 września 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 20 

 Radnych obecnych na Sesji – 18 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 17.50 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Mścichowski Andrzej 

12. Muryjas-Rząsa Halina 

13. Niewiarowski Andrzej 

14. Opara Anna 

15. Paszkowski Tomasz 

16. Purwin Daniel 

17. Stefańska Monika 

18. Stuchła Marcin 

Nieobecni: 

1. Maleszewski Wojciech 

2. Podlaski Kazimierz 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XL Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017”. 

6. Termomodernizacja miejskich budynków oświatowych i komunalnych zasobów 

mieszkaniowych. 

7. Informacja dotycząca możliwości rozwoju budownictwa z udziałem środków zewnętrznych.  

8. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. 
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9. Informacja o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie; 

b) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie; 

c) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

e) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 2017 r. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

14. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie XL Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XL zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XL zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 20 

radnych w obradach aktualnie bierze udział 18 radnych, co stanowi kworum i wystarczy 

do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XL zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynęły wnioski o zmianę porządku obrad. Pierwszy 

z nich /Załącznik nr 4 do Protokołu/ dotyczy wprowadzenia projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości 

lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym 

zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury. Zaproponowała, by był to pkt 10h. 

Wniosek poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 10h polegający na podjęciu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub części należności 

pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny 

przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym 

zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 10h polegający 

na podjęciu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 
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lub rozkładania na raty spłaty całości lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego 

jednostkom budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom 

kultury – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Kolejny wniosek /Załącznik nr 5 do Protokołu/ dotyczy wprowadzenia do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: 

• w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 

trybu ich pobierania. 

Pod głosowanie poddała wprowadzenie do porządku obrad pierwszego z nich. Zaproponowała, 

by był to pkt 10i. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 10i polegający na podjęciu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców 

Miasta Grajewo. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad 

nowy pkt 10i polegający na podjęciu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta 

Grajewo – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Następnie pod głosowanie  poddała wprowadzenie do porządku obrad drugiego projektu uchwały. 

Zaproponowała, by był to pkt 10j. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 10j polegający na podjęciu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad 

nowy pkt 10j polegający na podjęciu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak 

również trybu ich pobierania – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Trzeci wniosek /Załącznik nr 6 do Protokołu/ dotyczy wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu 

działania i składów osobowych. Zaproponowała, by był to pkt 10k. Wniosek poddała pod 

głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 10k polegający na podjęciu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad 

nowy pkt 10k polegający na podjęciu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych – przy 18 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad XL Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017”. 

6. Termomodernizacja miejskich budynków oświatowych i komunalnych zasobów 

mieszkaniowych. 

7. Informacja dotycząca możliwości rozwoju budownictwa z udziałem środków zewnętrznych.  

8. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. 

9. Informacja o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie; 

b) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie; 

c) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego miasta; 

e) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

h) określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

całości lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego 

jednostkom budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym 

instytucjom kultury; 

i) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

oraz mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 

trybu ich pobierania; 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia 

ich przedmiotu działania i składów osobowych. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 2017 r. 
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12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

14. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie XL Sesji Rady Miasta. 

Poza porządkiem obrad wręczony został list gratulacyjny oraz kwiaty odchodzącej na emeryturę 

pani Wiesławie Lendo – wieloletniemu pracownikowi Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował Burmistrzowi za wykonanie inwestycji na ul. Popiełuszki oraz chodników w parku 

przy ul. T. Nowickiego. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała, czy w parkach można byłoby ustawić toalety „toi-toi”. 

Pan Daniel Purwin – Radny Miasta 

Zapytał o możliwość przystąpienia przez miasto do ogólnopolskiego projektu rządowego 

pod nazwą "OSA" - Otwarte Strefy Aktywności. Mają to być miejsca rekreacji w których obrębie 

ma znajdować się siłownia zewnętrzna, plac zabaw i gier, zagospodarowanie zieleni miejskiej itd. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXXV Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 30 sierpnia 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 9 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXV Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 30 sierpnia 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXV Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 
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tj. od dnia 30 sierpnia 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na XXXV Sesji Rady Miasta – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała 

Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2017” 

/Informacja stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś 

pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą  do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o kosztach i przebiegu 

imprezy „Dni Grajewa 2017”. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o kosztach i przebiegu imprezy „Dni 

Grajewa 2017” – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o termomodernizacji miejskich budynków oświatowych 

i komunalnych zasobów mieszkaniowych /Informacja stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o termomodernizacji 

miejskich budynków oświatowych i komunalnych zasobów mieszkaniowych. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o termomodernizacji miejskich 

budynków oświatowych i komunalnych zasobów mieszkaniowych – przy 18 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o możliwości rozwoju budownictwa z udziałem środków 

zewnętrznych /Informacja stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 
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Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o możliwości rozwoju 

budownictwa z udziałem środków zewnętrznych. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o możliwości rozwoju budownictwa     

z udziałem środków zewnętrznych – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2017 roku 

/Informacja stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś 

pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała, że przedmiotowa informacja została pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową w Białymstoku w Uchwale Nr RIO.V-00320-19/17 z dnia 31 sierpnia 2017 r. 

/Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o wykonaniu budżetu 

miasta za I półrocze 2017 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o wykonaniu budżetu miasta 

za I półrocze 2017 roku – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o gospodarce odpadami za I półrocze 2017 roku 

/Informacja stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą jakieś 

pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o gospodarce odpadami 

za I półrocze 2017 roku. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o gospodarce odpadami za I półrocze 

2017 roku – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 10a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Konstantego 

Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/311/17 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/311/17 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 1 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 

im. Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Grajewie /Uchwała stanowi Załącznik nr 17 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Adama 

Mickiewicza w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/312/17 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. Adama Mickiewicza w Grajewie. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/312/17 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 2 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 

im. Adama Mickiewicza w Grajewie /Uchwała stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/ przy 18 

głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Henryka 

Sienkiewicza w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/313/17 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/313/17 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Miejskich nr 3 w Grajewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 

im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie /Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 18 

głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz. 16.45. Wznowienie XL Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 17.00. 

ad 10d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/314/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/314/17 zmieniającą uchwałę 
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w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Grajewo na lata 2017 – 

2033”. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/315/17 w sprawie 

uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla miasta Grajewo na lata 2017 – 2033”. 

Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/315/17 w sprawie uchwalenia 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Grajewo 

na lata 2017 – 2033” /Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/316/17 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/316/17 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 10g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/317/17 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/317/17 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ 

przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub części należności pieniężnych, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających miastu 

Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym zakładom budżetowym 

i samorządowym instytucjom kultury. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/318/17 w sprawie 

określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

całości lub części należności pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, 

samorządowym zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/318/17 w sprawie określenia 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty całości lub części 

należności pieniężnych, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny przypadających miastu Grajewo lub jego jednostkom budżetowym, samorządowym 

zakładom budżetowym i samorządowym instytucjom kultury /Uchwała stanowi Załącznik nr 24 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
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ad 10i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach chronionych 

mieszkańców Miasta Grajewo. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/319/17 w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz 

mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Grajewo. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/319/17 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia oraz mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/ 

przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10j 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

jak również trybu ich pobierania. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego  

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/320/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/320/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
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z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania /Uchwała stanowi Załącznik nr 26 

do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

ad 10k 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych, którego treść 

odczytała. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/321/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania 

i składów osobowych. 

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XL/321/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów 

osobowych /Uchwała stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z prac Komisji Rady Miasta za okres od 1 stycznia             

2017 r. do 30 czerwca 2017 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 września 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Miasta za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 2017 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta 

za okres od 1 stycznia 2017 r. do 30 czerwca 2017 r. – przy 18 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące ustawienia w parkach miejskich toalet typu „toi-

toi” 

Powiedział, że przedyskutujemy ten temat i zastanowimy się nad najlepszym rozwiązaniem. Swoją 

wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 
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Odp. na pytanie pana Daniela Purwina dotyczące Otwartych Stref Aktywności 

Powiedział, że Referat Pozyskiwania Środków analizuje możliwości przystąpienia do konkursu 

i jego warunki. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 29 

do Protokołu/w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 18 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXXIX Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XXXIX Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIX/17  z obrad 

XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 2017 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIX/17 z obrad XXXIX 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. Poinformowała o pismach, 

które wpłynęły do Rady Miasta: 

• prośba Zarządu Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Społecznych na rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie o dofinansowanie działalności społecznej /Załącznik nr 31 

do Protokołu/; 

• opinia Podlaskiego Kuratora Oświaty w sprawie Uchwały Nr XXXIX/305/17 Rady Miasta 

Grajewo z dnia 30 sierpnia 2017 r. społecznej /Załącznik nr 32 do Protokołu/. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zwrócił się z prośbą o zdjęcie wiszącej pionowo w sali obrad flagi Polski, która w jego opinii jest 

nieestetyczna. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17.50 zamknęła XL Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XL zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


